

測 繪 學 报

第七卷 第二期

目 录

大地測量

- 恒星星表的系統变动($FK_3 \rightarrow FK_4$)对一等天文点的坐标影响.....宋文尧 (73)
广义平差法及一组“觀測值”的联合精度(續).....关学海 (90)

航空摄影測量

- 以射綫角为根据的解析法空中三角測量.....罗 河 (106)
关于归化无线电測定航高的两个問題.....林开愚 (131)

制 图 学

- 地貌割切密度系数公式及其在編制普通一覽图中的应用.....陈宗信等 (139)

ACTA GEODETICA et CARTOGRAPHICA SINICA

Vol. 7 No. 2

CONTENTS

Geodesy

- The Influence of the System of Stars Catalogue varying from $FK_3 \rightarrow FK_4$ on the Co-ordinates of First-Order Astronomical Points Song Wen-yao (73)
Adjustment of Observation in A Broad Sense and the Joint Precision of a Set of Observations (Concluded from Vol. 7, No. 1).....Kwan Sho-hai (104)

Aerophotogrammetry

- Analytic Aerotriangulation Based on Space Angles.....Lo Ho (130)
Two Problems in the Determination of Flying Heights from the Record of Radio Altimeter.....Lin Kai-yu (131)

Cartography

- The Formula of Density Coefficient of Dissection Landfeatures and its Application in Compiling of General Geographical Maps.....Chen Zong-xin etc. (139)